
Správa kouča juniorskej reprezentácie pre rok 2016

Juniorská reprezentácia SFP sa v roku 2016 zúčastnila na ME juniorov v Monaku pod vedením
kouča  Petra  Fratriča,  manažéra  tímu  Andrei  Fratričovej  v  zložení  Patrik  Šebeňa,  Kristína
Gemainerová, Juraj Mach a Patrik Blahušiak. 

Zápasy  v  skratke  prebehli  nasledovným  spôsobom.  V  prvom  kole  sme  dostali  veľmi  silnú
reprezentáciu Švédska, ktorá nás zastihla nesmelých a ustráchaných 0:13 . V druhom kole nás los
SWISSu ako jediných poctil súperom ktorý mal v prvom kole výhru. My sme sa však schopili a v
našom najlepšom výkone  porazili  tím  Dánska  13:6  .  V tretom kole  sme  pre  zmenu  v  našom
najhoršom výkone prehrali s tímom Poľska 4:13 . V štvrtom kole sme dostali tím Litvy, ktorý sme v
povinnej jazde porazili  nie až tak presvedčivo 13:11 . V piatom kole sme v zápase o postup v
poslednom nahodení s veľkou dávkou smoly prehrali s Čechmi. Do Pohára národov sme postúpili
ako štvrtý nasadený a prehrali s tímom Luxemburska, ktorý aj nakoniec Pohár národov vyhral. 

V našom tíme zúfalo chýbal stabilný plasér, ktorý by dokázal hrať porte, alebo aspoň dlhšie demi-
porte  na  teréne,  ktorý si  to  skoro vždy vyžadoval.  Aj  napriek tomu,  že sme spolu  absolvovali
niekoľko tréningov, tak za cca. tri mesiace sa nedajú robiť zázraky a v tomto krátkom čase sa porte
nenaučia ani tí najtalentovanejší hráči. Následkom tohto faktu nám v každom zápase chýbal plas, čo
bolo zakaždým dôvodom našej prehry. 

Ak by som mal vyzdvihnúť individuálne výkony, tak by som vyzdvihol výkon Patrika Šebeňu,
ktorý  v  základe  nastrieľal  23  bodov a  umiestnil  sa  na  desiatom priebežnom miesto,  z  ktorého
postúpil do repasáže v ktorej nastrieľal 22 bodov a postup do osmičky mu ušiel o 4 body. Tento
dobrý  stabilný  výkon  bol  následkom  aspoň  pätnástich  streleckých  tréningov,  ktoré  sme  spolu
absolvovali a čo mi pamäť siaha, tak by som ho považoval za najlepší výkon v streleckej juniorskej
súťaži za posledné roky.
Ďalej by som vyzdvihol výkon Patrika Blahušiaka, ktorý zužitkoval svoje dlhoročné skúsenosti a v
každom zápase predviedol po psychickej stránke veľkú odolnosť a stabilitu. 
Vo všeobecnosti každý hráč predviedol po hernej stránke svoj priemerný výkon, vzhľadom k svojej
technickej vyspelosti a nikto výraznejšie nezlyhal, ale ani neprekvapil. 

Na záver by som ako kouč povedal, že každý kto kedy bol na šampionáte vie, že je to tak, že zhruba
7 tímov je pre nás úplne neporaziteľných a  zvyšok vieme rozdeliť na silnejšie a slabšie, ale v
princípe ktokoľvek vie poraziť kohokoľvek v závislosti od momentálnej formy a množstva iných
faktorov, ktoré nevieme úplne ovplyvniť. Jeden z týchto faktorov bolo napríklad keď Švédsko zle
zapísalo v 4. kole výsledok a tým pádom nám ubralo jeden bucholzový bod, vďaka ktorému sme sa
mohli umiestniť buď na postupovom dvanástom mieste, alebo aspoň na prvom nasadenom mieste
do pavúka  Pohára národov. Tak isto v piatom kole nám meškal ráno autobus, keď namiesto cca. 40
minútovej  cesty sme cestovali  vyše hodinu a  teda proti  Česku sme sa nestihli  moc dobre pred
zápasom rozhádzať, keďže sme si z finančných dôvodov nemohli dovoliť hotel bližšie pri ihriskách.
Tím ale aj napriek tomu podal veľmi snaživý a disciplinovaný výkon, za ktorý sa nemusí hanbiť ani
samotná reprezentácia, ani Slovenská federácia petanque a ani Slovensko.        
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